
 Obec Vyšný Kazimír, Obecný úrad 57, 094 09 Sedliská 

 
       Zápisnica 

                             zo zasadnutia OZ konaného dňa 13.03.2023 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 

Bod 1. Otvorenie - Rokovanie OZ otvorila a viedla Mgr. Katarína Baranová 

starostka obce, ktorá privítala všetkých prítomných. Starostka konštatovala, že 

prítomní sú 5 poslanci, OZ je uznášania schopné. 

 

Bod 2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa -  Za overovateľov 

zápisnice boli určení p. Ján Gavel  a p. Ján Hričák, zapisovateľka Bc. Ľubica 

Gašparová. 

Hlasovanie: Za – 5 (Čižik, Gavel, Hričák, Hudák, Mgr. Janočková) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

Bod 3 Kontrola plnenia uznesenia   

 

-starostka predniesla kontrolu uznesenia a konštatovala, že uznesenie je  splnené. 

Starostka obce aj poslanci OZ skonštatovali, že akcia Fašiangové popoludnie bola 

vydarená akcia. 

 

Bod 4  Schválenie programu rokovania 

 

1./   Otvorenie 

2./   Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3./   Kontrola plnenia uznesenia 

4./   Schválenie programu rokovania 

5./   Správa z finančnej kontroly č. 1/2023 a č. 2/2023 

6./   Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 – návrh 

7./   Žiadosť o zaslanie stanoviska k PD pre účely stavebného konania – 

rekonštrukcia mosta - informácia 

8./   Žiadosť o udelenie grantu – Program podpory lokálnych komunít Nadácie 

COOP Jednota 

9./    Veľkonočná výzdoba 

10./   Akcie za prvý polrok 2023 

11./   Podmienky rybolovu 

12./   Rôzne 

 

Hlasovanie: Za – 5 (Čižik, Gavel, Hričák, Hudák, Mgr. Janočková) 

                    Proti – 0 



                    Zdržal sa – 0 

 

Bod 5 Správa z finančnej kontroly č. 1/2023 a č. 2/2023  

  

Poslanci zobrali na vedomie správu z finančnej kontroly č. 1/2023 a č. 2/2023. 

 

Bod 6 Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 - návrh 

  

Poslanci jednomyseľne schválili rozpočtové opatrenie č. 1/2023 

 

Hlasovanie: Za – 5 (Čižik, Gavel, Hričák, Hudák, Mgr. Janočková) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

Bod 7 Žiadosť o zaslanie stanoviska k PD pre účely stavebného konania – 

rekonštrukcia mosta - informácia  

 

Pani starostka informovala o žiadosti o zaslanie stanoviska k PD pre účely 

stavebného konania – rekonštrukcia mosta, cez Kazimírsky potok pred obcou 

Vyšný Kazimír, ktorú zobrali poslanci obecného zastupiteľstva na vedomie. 

Obec   nemá námietky k projektovej dokumentácii. Je však potrebné, aby bola 

dodržaná podmienka čiastočnej uzávery, aby bola časť cesty aj mosta prejazdná 

aj počas rekonštrukcie, ako je uvedené aj v projektovej dokumentácii. 

 

Bod 8 Žiadosť o udelenie grantu – Program podpory lokálnych komunít Nadácie 

COOP Jednota 

Starostka informovala o vyhlásení výzvy Nadácie COOP Jednota na program 

podpory lokálnych komunít. Je potrebné zaslať 3 projekty. 

Poslanci súhlasili s podaním žiadosti o grant – program lokálnych komunít 

Nadácie COOP Jednota. 

1 návrh - úprava priestoru pred predajňou Coop Jednoty 

2 návrh - úprava priestoru pred domom smútku 

3 návrh – zakúpenie vonkajších fitnes strojov do priestorov multifunkčného 

ihriska 

 

Hlasovanie: Za – 5 (Čižik, Gavel, Hričák, Hudák, Mgr. Janočková) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

 

 

 

 



Bod 9 Veľkonočná výzdoba 

 

Starostka a poslanci OZ sa zhodli na potrebe veľkonočnej výzdoby, ktorá sa bude 

robiť svojpomocne. 

 

Bod 10 Akcie za prvý polrok 2023 

 

Starostka a poslanci OZ upresnili konanie akcií v prvom polroku v našej obci.  

A to stavanie mája v spolupráci s DHZ, ktoré sa uskutoční 30. apríla 

v popoludňajších hodinách. Turistický pochod sa bude konať v nedeľu 7. mája. 

Trasa na turistický pochod – zraz pred obecným úradom, následne na horný 

koniec a na otočke smerom do Čičavy, po hrebeni k trampskej chate, kde bude 

prestávka a následne smer na rybník, okolo Kňahinky, kde bude podaný guláš 

a občerstvenie. V prípade nepriaznivého počasia bude stanovený iný termín 

turistického pochodu. Deň detí sa uskutoční 3. júna.   

 

Hlasovanie: Za – 5 (Čižik, Gavel, Hričák, Hudák, Mgr. Janočková) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

 

Bod 11 Podmienky rybolovu 2023 

 

Starostka a poslanci OZ stanovili termín začiatku chytania rýb v tomto roku na 

20. apríla. Cena povolenky ostáva nezmenená – 13 eur. Taktiež sa nemenia 

pravidlá rybolovu. Začiatok lovu ostáva o 7:00 hodine a koniec lovu je stanovený 

na 19:00 hodinu. Do konca mája sa na chytanie nesmie používať kukurica. 

Povolenky sa budú predávať v pracovné dni na obecnom úrade od 8:00 do 13:00 

hodiny a po telefonickom dohovore. Povolenky bude predávať aj zástupca 

starostky Ján Hričák . 

Poslanci súhlasili s návrhom zabezpečiť areál rybníka kamerovým systémom 

a väčšími informačnými tabuľami.  

 

Hlasovanie: Za – 5 (Čižik, Gavel, Hričák, Hudák, Mgr. Janočková) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

Bod 12 Rôzne 

 

- starostka obce predniesla žiadosť o prenájom areálu rybníka občianskemu 

združeniu OZ Vranovčania pre šport a kultúru na usporiadanie kultúrno-

športového dňa detí v termíne od 11. do 12. augusta 2023. 

 



Hlasovanie: Za – 5 (Čižik, Gavel, Hričák, Hudák, Mgr. Janočková) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

  

- starostka informovala poslancov OZ o umiestnení zabezpečovacieho zariadenia 

na elektrickej zásuvke v altánku a predniesla návrh na zakúpenie podružného 

merača  

 

Hlasovanie: Za – 5 (Čižik, Gavel, Hričák, Hudák, Mgr. Janočková) 

                    Proti – 0 

                    Zdržal sa – 0 

 

- starostka informovala o spolupráci s ULaPS-PS Vyšný Kazimír, 

- p. Janočková interpelovala starostku ohľadom osvetlenia v rozšírenom 

intraviláne, vodovodu a túlavých psov. Starostka jej vysvetlila, že na vodovode sa 

pracuje, zdĺhavá a ťažká komunikácia s p. elektrikárom, osvetlenie v rozšírenom 

intraviláne sa bude riešiť, ale najprv je potrebné spojazdniť vodovod, aby sme 

mali dostatok finančných prostriedkov v prípade problémov. Ohľadom psov je 

potrebné, aby boli psy riešení, keď je to aktuálne, aby sme vedeli presne 

zareagovať v danej situácii. 

 

 

 

 

    

 

Zapisovateľka: Bc. Ľubica Gašparová 

 

Overovatelia:  

Ján Gavel                                                                   ..........................................                                                                                           

 

Ján Hričák                                                                    .......................................... 

 

                                                                           

 

 

 

 

                                                                   Mgr. Katarína Baranová, starostka 

    

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


